
 
 
 

 
 

Emlékeztető 
A KHK 2025. június 16-án tartott üléséről 

 

Napirend előtt: 
 
● Ölveczki Máté kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy 

rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.  
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 
jogviszonnyal a BME GTK-n. 
 

Napirendi pontok: 

 
 

 

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Később 
érkezett 

Korábban 
távozott 

Kimentést 
kért Hiányzott 

Almássy Áron szavazati jog x      

Atkári-Gyóni Márk tanácskozási jog x      

Bátai Anna szavazati jog x      

Csontos Zsófia Bianka szavazati jog x      

Gubián Ádám szavazati jog     x  

Horváth Balázs szavazati jog x      

Janó Hanna szavazati jog x      

Kanyó Zakariás szavazati jog x      

Kállai Domokos szavazati jog x      

Langár Ákos István szavazati jog x      

Ölveczki Máté szavazati jog x      

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x      

Széll-Kovács Júlia szavazati jog x      

Szőllősy Blanka szavazati jog     x  

Tóth Márton szavazati jog x      

Varga Viktor szavazati jog x      

Vincze Péter tanácskozási jog x      



 
 
 

 
 

 
1. Ölveczki Máté előterjesztette az ülés napirendi pontjait. 

A KHK az előterjesztést 13/0/0 arányban elfogadta. 
 (132./2025 KHK határozat) 

 
2. Ölveczki Máté előterjesztette a június 01-én megtartott ülés emlékeztetőjét.  

A KHK az előterjesztést 13/0/0 arányban elfogadta. 
 (133./2025 KHK határozat) 

 
3. Szőllősy Blanka távollétében Ölveczki Máté beszámolt az elnöki ügyekről: 

● Tájékoztatta a képviseletet a holnapi EHK elnökválasztó fórum részleteiről. 
● Ismertette a képviselettel a jövő heti dékán választással kapcsolatos 

egyeztetések részleteit. 
● Beszámolt Dr. Benedek Petra oktató megkeresésével kapcsolatban. 

 
4. Janó Hanna beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről: 

● Tájékoztatta a képviseletet a Külső Oktatási Bizottság következő üléséről, 
amelyen a 024-es kérvényekről fognak egyeztetni. 

● Ismertette a képviselettel az Oktatói Munka Hallgatói Véleményezése 
címszó alatt szereplő kérdőívek kitöltési határidejét. 

● Beszámolt a Szociológia és kommunikáció tanszéken történt 
szakdolgozatokkal és záróvizsgákkal kapcsolatos esetekről. 

 
5. Varga Viktor beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt az utóbbi időszakban véglegesített pályázati kiírásokra tett 
javaslatok, illetve a májusi Közéleti ösztöndíj pályázat dokumentációjának 
állapotáról. 

● Tájékoztatta a képviseletet a tanulmányi ösztöndíjakkal kapcsolatos 
történésekről. 

 
6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt a Külső Szociális Bizottság legutóbbi üléséről, amelyen rövid 
egyeztetést követően szociális bírálói vizsgafeladatokkal foglalkoztak. 

● Tájékoztatta a képviseletet a VIK HK szociális referensével, Horváth 
Adrián Márkkal és Széll-Kovács Júliával közös pályázasi időszakot 
előkészítő projektjükről. 

 
7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt a Wigner Feszt végleges költségvetéséről, illetve a Kari 
Hallgatói Díj gazdasági vonzatairól. 

● Tájékoztatta a képviseletet a GTK Alumni tábort érintő jegyértékesítés 
részleteiről. 

 
8. Atkári-Gyóni Márk beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről: 

 
 

 



 
 
 

 
 

● Beszámolt a nyári kollégiumi jelentkezésekről, illetve az előzetesen felmért 
statisztikákról. 

● Felhívta a képviselet figyelmét a Kollégiumi Mentorgárda tagsági pályázat 
hirdetésére. 

● Beszámolt a Külső Kollégiumi Bizottság legutóbbi ülésén történtekről, 
amelyen a BME-s kollégiumokba pályázó külföldi hallgatók ügyét 
tárgyalták meg. 

 
9. Almássy Áron beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről: 

● Ismertette a képviselettel a következő Erasmus+ Kari Koordinátori 
találkozó, illetve az Egyetemi Külügyi Bizottság következő ülésének 
időpontját. 

 
10. Gubián Ádám távollétében Vincze Péter beszámolt a rendezvények területét 

érintő ügyekről: 
● Beszámolt a GTK Kari Hallgatói Napok szervezésének állapotáról. 
● Ismertette a képviselettel a Rendezvényszervező Csoport következő napon 

esedékes stratégiai napjának előzetes tervezetét. 
 

11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta 
történtekről: 

● Beszámoltak az előző, illetve az azt megelőző EHK üléseken történtekről, 
amelynek emlékeztetője elérhető az 
ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2025 honlapon. 

● Beszámoltak az Agócs Norberttel folytatott június 05-ei egyeztetésről, 
amelyen a HÖK Alapszabályról ejtettek szót. 

● Tájékoztatták a képviseletet a Szenátus következő üléséről, illetve 
beszámoltak a Vezetői értekezleten történtekről, amelyen többek között a 
Szervezeti és Működési Rend módosításáról egyeztettek. 

● Beszámoltak Kovács Laura, EHK Szociális referens előterjesztéséről, amely 
a Térítési és Juttatási Szabályzat módosítását érintette. 

● Ismertették a képviselettel a BME balatonlellei tábor pult rendszerével 
kapcsolatos aktualitásokat. 

● Tájékoztatták a képviseletet a Gólyatábor szervezői felkészítő alkalmak 
előzetesen ismert részleteiről. 

● Beszámoltak Márton Ágnes EHK delegált pozícióról való lemondásáról, 
valamint a helyébe lépő új VBK-s EHK delegált személyéről, Verno 
Massimoról. 

● Ismertették a képviselettel a XVIII. BME Egyetemi Napok hallgatói 
csoportoknak szánt kedvezményt biztosító kuponokat.. 

● Beszámoltak az oktatási, szociális, pályázati, gazdasági külügyi, sport és 
rendezvény, valamint a kommunikáció és PR területeket érintő 
aktualitásokról. 

 
12. Előterjesztések: 

 
 

 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2025


 
 
 

 
 

● Ölveczki Máté előterjesztette javaslatát a 2025. évi Instruktorgárda 
tagjainak állandó vendégkártya igénylésére vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 13/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (134./2025 KHK határozat) 
 

● Ölveczki Máté előterjesztette javaslatát a 2024/25/2 félévi kulcsfelvételi 
lista módosítására vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 13/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (135./2025 KHK határozat) 
 

● Tóth Márton előterjesztette javaslatát a 2025-ös BME GTK Nyári kari 
tábor tervezett költségvetésére vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 13/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (136./2025 KHK határozat) 
 

● Tóth Márton előterjesztette javaslatát a 2025-ös BME GTK Alumni 
tábor tervezett költségvetésére vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 13/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (137./2025 KHK határozat) 
 

● Tóth Márton előterjesztette javaslatát a 2025-ös BME GTK Gólyatábor 
tervezett költségvetésére vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 13/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (138./2025 KHK határozat) 
 

13. Egyebek: 
● Almássy Áron beszámolt újabb partnerkapcsolati lehetőségekről. 
● Atkári-Gyóni Márk beszámolt a kollégiumi iroda helyiség beléptető 

rendszerével kapcsolatos aktualitásokról 
● Bátai Anna felhívta a képviselet figyelmét a belső projektekre való 

jelentkezésre. 
● Csontos Zsófia Bianka tájékoztatta a képviseletet a jövő heti 

egyeztetéséről, amelyet Oláh Dorkával fog lefolytatni egy új öntevékeny 
kör megalkotásával kapcsolatban. 

● Horváth Balázs tájékoztatta a képviseletet a Szenátus következő ülésének 
módosított időpontjáról. 

● Janó Hanna beszámolt az Instruktorgárda Alakuló üléséről, valamint 
ismertette a képviselettel az alszervezete jövőbeli céljait, illetve tervezett 
eseményeit. 

● Kanyó Zakariás beszámolt a kollégiumi tárgyaló helyiség felújításával 
kapcsolatos frissített tervezetéről.  

 
 

 



 
 
 

 
 

● Kállai Domokos beszámolt a Mentorgárda jelenlegi belső működéséről, 
illetve tájékoztatta a képviseletet az alszervezete számára releváns jövő heti 
személyes beszélgetésekről. 

● Ölveczki Máté tájékoztatta a képviseletet a jövő heti hallgatói fegyelmi 
tárgyalásról, amelyre a KHK őt delegálta képviselőként. 

● Pinti Panka Rebeka beszámolt a GT Times nyári különszámával 
kapcsolatos munkafolyamatokról. Felhívta az Oktatási és Szakmai 
Bizottság tagjainak figyelmét a közelgő határidejű projektek elvégzésére. 

● Széll-Kovács Júlia ismertette a képviselettel a rendszeres szociális 
ösztöndíj pályázat elbírálásához szükséges vizsgaalkalmak részleteit. 

● Tóth Márton tájékoztatta a képviseletet a Sportszervező Csoport jelenlegi 
projektje, a GTK Nyári kari táborban megrendezésre kerülő Sportnap 
szervezési állapotáról. 
 
 

Az ülés időtartama: 2 óra 9 perc (19:16-21:25) 
A következő ülés ideje: 2025. június 23. 18:00 óra  
 
Budapest, 2025. június 16. 
 

 
 
 
 
 

Kállai Domokos Szőllősy Blanka 
Emlékeztető vezető Elnök 

 

 

Határozatok: 

Határozati 
szám Határozat szövege 

Eredmény 
Végrehajtásért 

felelős Igen Nem Tartózk
odás 

Érvényt
elen 

132. A GTK HK elfogadta a 2025. június 
16-ai ülés napirendi pontjait. 13 0 0 0 Ölvcezki Máté 

133. A GTK HK elfogadta a 2025. június 
01-ei ülés emlékeztetőjét. 13 0 0 0 Ölveczki Máté 

 
 

 



 
 
 

 
 

134. 

A GTK HK elfogadta a 2025. évi 
Instruktorgárda tagjainak állandó 

vendégkártya igénylésére tett 
javaslatot. 

13 0 0 0 Ölveczki Máté 

135. 
A GTK HK elfogadta a 2024/25/2 

félévi kulcsfelvételi lista 
módosítására tett javaslatot. 

13 0 0 0 Ölveczki Máté 

136. 
A GTK HK elfogadta a 2025-ös 

BME GTK Nyári kari tábor tervezett 
költségvetésére tett javaslatot. 

13 0 0 0 Tóth Márton 

137. 
A GTK HK elfogadta a 2025-ös 

BME GTK Alumni tábor tervezett 
költségvetésére tett javaslatot. 

13 0 0 0 Tóth Márton 

138. 
A GTK HK elfogadta a 2025-ös 
BME GTK Gólyatábor tervezett 
költségvetésére tett javaslatot. 

13 0 0 0 Tóth Márton 

Mellékletek: 

● 2025. hónap nap. KHK ülés emlékeztető 
● Napirend_ÉV_HÓ_NAP 
● 07_Alumni Tábor_Költségvetés.xlsx 
● 08_Nyári Tábor_Költségvetés.xlsx 
● GTK gólyatábor tervezett költségvetés.xlsx 
● Állandó vendégkártyák 24/25/2 - előterjesztés 06.16. 
● Kulcsfelvételi lista - 2024/25/2 - előterjesztés 06.16. 

 
 
 
 

 
 

 
 

 


